



AGENCE DE REGULATION DES MARCHES PUBLICS
PUBLIC CONTRACTS REGULATORY AGENCY

ADDIFIF N° 03 /ARMP/DAF/SDAC/CSM/AM-FTG/24 DU 18 JULI 2024 A LA DEMANDE DE
COTATION N°029/DC/ARMP/CIPM/2024 DU 27 JUIN 2024 RELATIVE A LA SOUSCRIPTION D'UNE
POLICE D'ASSURANCE EN VUE DE LA COUVERTURE DU PARC AUTOMOBILE DE L'AGENCE DE
REGULATION DES MARCHES PUBLICS (EXERCICE 2024).

Le Directeur Général de l'Agence de Régulation des Marchés Publics (ARMP),

- Vu le décret n° 2001/048 du 23 février 2001 portant création, organisation et fonctionnement de l'ARMP, modifié et complété par le Décret N°2012/076 du 08 mars 2012 ;
Vu le décret n° 2018/366 du 20 juin 2018 portant Code des Marchés Publics ;
Vu le décret n° 2012/496 du 31 octobre 2012 portant nomination du Directeur Général de l'Agence de Régulation des Marchés Publics ;
Vu la Circulaire n°00001/PR/MINMAP/CAB du 25 avril 2022 relative à l'application du Code des Marchés Publics ;
Vu la Demande de Cotation N°029/DC/ARMP/CIPM/2024 du 27 juin 2024 relative à la souscription d'une police d'assurance en vue de la couverture du parc automobile de l'ARMP (exercice 2024).

Modifie ladite Demande de Cotation comme suit :

DEMANDE DE COTATION N°029/DC/ARMP/CIPM/2024 DU 27 JUIN 2024 RELATIVE A LA SOUSCRIPTION D'UNE POLICE D'ASSURANCE EN VUE DE LA COUVERTURE DU PARC AUTOMOBILE DE L'AGENCE DE REGULATION DES MARCHES PUBLICS (EXERCICE 2024).	
AU LIEU DE	LIRE PLUTOT
Article 8 Chaque offre rédigée en français ou en anglais présentée en un seul document en sept (07) exemplaires dont, (01) original et six (06) copies marquées comme telles doit être déposée au service des Marchés de l'ARMP au plus tard le 19 juillet 2024 à 10 heures (Heure locale), Dans une enveloppe cachetée portant la mention suivante : <i>Avis de Consultation à la Demande de Cotation N°029/DC/ARMP/CIPM/2024 du 27 juin 2024 pour la souscription d'une police d'assurance en vue de la couverture du parc automobile de l'Agence de Régulation des Marchés Publics (Exercice 2024)</i> « À n'ouvrir qu'en séance de dépouillement ». Article 10 L'ouverture des offres se fera en un temps le 19 juillet 2024 à 11 heures (Heure locale) par la Commission interne de Passation des Marchés Publics au deuxième étage de l'immeuble siège. Seuls les soumissionnaires ou leurs représentants dûment mandatés ayant connaissance du dossier, peuvent assister à cette séance d'ouverture.	Article 8 Chaque offre rédigée en français ou en anglais présentée en un seul document en sept (07) exemplaires dont, (01) original et six (06) copies marquées comme telles doit être déposée au service des Marchés de l'ARMP au plus tard le 25 juillet 2024 à 12 heures (Heure locale), Dans une enveloppe cachetée portant la mention suivante : <i>Avis de Consultation à la Demande de Cotation N°029/DC/ARMP/CIPM/2024 du 27 juin 2024 pour la souscription d'une police d'assurance en vue de la couverture du parc automobile de l'Agence de Régulation des Marchés Publics (Exercice 2024)</i> « À n'ouvrir qu'en séance de dépouillement ». Article 10 L'ouverture des offres se fera en un temps le 25 juillet 2024 à 13 heures (Heure locale) par la Commission interne de Passation des Marchés Publics au deuxième étage de l'immeuble siège. Seuls les soumissionnaires ou leurs représentants dûment mandatés ayant connaissance du dossier, peuvent assister à cette séance d'ouverture.

Ampliatiions :

- Journal des Marchés (Publication) ;
- Président CIPM / ARMP ;
- Affichage ;
- Service des Marchés.

Fait à Yaoundé, le 18 JULI 2024

LE DIRECTEUR GÉNÉRAL

Joseph Ngo



PUBLIC PROCUREMENT REGULATORY AGENCY
PUBLIC CONTRACTS REGULATORY AGENCY

ADDENDUM No. 03 / ARMP/DAF/SDAC/CSM/AM-FTG/24 OF 18 JUL 2024 TO THE REQUEST FOR QUOTATION No. 029/DC/ARMP/CIPM/2024 OF JUNE 27, 2024 RELATING TO THE SUBSCRIPTION OF AN INSURANCE POLICY FOR THE COVERAGE OF THE AUTOMOBILE FLEET OF THE PUBLIC PROCUREMENT REGULATORY AGENCY (FISCAL YEAR 2024).

The Director General of the Public Procurement Regulatory Agency (ARMP),

Mindful of Decree No. 2001/048 of February 23, 2001 establishing, organizing and operating the ARMP, as amended and supplemented by Decree No. 2012/076 of March 8, 2012;
Mindful of Decree No. 2018/366 of June 20, 2018 establishing the Public Procurement Code;
Mindful of Decree No. 2012/496 of October 31, 2012 appointing the Director General of the Public Procurement Regulatory Agency;
Mindful of Circular No. 00001/PR/MINMAP/CAB of April 25, 2022 relating to the application of the Public Procurement Code;
Mindful of Request for Quotation No. 029/DC/ARMP/CIPM/2024 of June 27, 2024 relating to the subscription of an insurance policy for the coverage of the ARMP's automobile fleet (fiscal year 2024).

Modifies the said Request for Quotation as follows:

REQUEST FOR QUOTATION No. 029/DC/ARMP/CIPM/2024 OF JUNE 27, 2024 RELATING TO THE SUBSCRIPTION OF AN INSURANCE POLICY FOR THE COVERAGE OF THE AUTOMOBILE FLEET OF THE PUBLIC PROCUREMENT REGULATORY AGENCY (FISCAL YEAR 2024).	
INSTEAD OF	READ RATHER
Article 22 Each bid, submitted in French or English in a single document in seven (7) copies, including (1) original and six (6) copies labelled as such, must be submitted at the Contracts Service of ARMP no later than <u>19 July 2024</u> at 10:00 a.m. (local time), in a sealed envelope bearing the following words: Notice of Consultation for the Request for Quotation No.029/DC/ARMP/CIPM/2024 of 27 June 2024 for the subscription of an insurance policy to cover the vehicle fleet of the Public Contracts Regulatory Agency (2024 financial year) <i>"To be opened only during the bid-opening session."</i> Article 24 The bid-opening session shall take place in one phase on <u>19 July 2024</u> at 11:00 a.m. (local time) by the Internal Tenders Board on the second floor of the head office building. Only bidders or their duly authorised representatives, with full knowledge of the file, may attend this opening session.	Article 22 Each bid, submitted in French or English in a single document in seven (7) copies, including (1) original and six (6) copies labelled as such, must be submitted at the Contracts Service of ARMP no later than <u>25 July 2024</u> at 12 o'clock (local time), in a sealed envelope bearing the following words: Notice of Consultation for the Request for Quotation No.029/DC/ARMP/CIPM/2024 of 27 June 2024 for the subscription of an insurance policy to cover the vehicle fleet of the Public Contracts Regulatory Agency (2024 financial year) <i>"To be opened only during the bid-opening session."</i> Article 24 The bid-opening session shall take place in one phase on <u>25 July 2024</u> at 01:00 p.m. (local time) by the Internal Tenders Board on the second floor of the head office building. Only bidders or their duly authorised representatives, with full knowledge of the file, may attend this opening session.

Copies to:

- Market Journal (Publication);
- CIPM/ARMP President;
- Posting;
- Contracts Service.

Done in Yaoundé, on 18 JUL 2024

LE DIRECTEUR GÉNÉRAL

Joseph Ngo